



Stuyvesant High School Parents' Association

345 Chambers Street, Room 271, New York, NY 10282-1099 | t: 212.312.4800 | w: www.stuy-pa.org

2022-2023 ANNUAL APPEAL DONATION FORM

✓ **YES! I want to help support my child's education!**

Your donation is vital to helping Stuyvesant High School offer the quality and range of opportunities for our students. Please consider a gift of \$1000 per student. We recognize that \$1000 may be an easy gift to make for some, a stretch for some, and a real economic hardship for others. We ask that each family give whatever they are able. Every donation, no matter the amount, is greatly appreciated and truly important.

Donate by Zelle.

Send your contribution to financials@stuy-pa.org. Please be sure to include your email address, phone number, student's name and graduation year.

Donate by Credit Card (One Time Payment or Monthly Payments).

Go to www.stuy-pa.org/donate.

Donate by Check.

Complete the form below and mail with a check made payable to **Stuyvesant High School Parents Association** to:

Stuyvesant High School Parents' Association
345 Chambers Street, Room 271
New York, NY 10282-1099

Matching Gift Program.

Many companies offer a matching gift program to encourage philanthropy among their employees. By simply completing a matching gift form, you may be able to double, or even triple, the impact of your gift! Contact your company's Human Resources department for more information.

Enclosed is my check made payable to **Stuyvesant High School Parents' Association** in the amount of:

\$250 \$500 \$750 \$1000 \$1500 Other \$ _____

First Name: _____

Last Name: _____

Address: _____

Apartment #: _____

City: _____

State: _____ Zip Code: _____

Email Address*: _____

Telephone Number: _____

Student Name: _____

Student's Graduation Year: 2023 2024 2025 2026 Alumni _____

* You will be automatically subscribed to the Stuyvesant High School Parents' Association mailing list.

Only check this box if you do **NOT** want to be on the Stuyvesant High School Parents' Association mailing list.

Stuyvesant High School Parents' Association is a registered non-profit 501(c)(3). Your donations are for use in the United States only and are fully tax deductible to the extent allowed by law. No goods or services were provided in exchange for your contribution. You will receive a letter confirming receipt of your donation.



Stuyvesant High School Parents' Association

345 Chambers Street, Room 271, New York, NY 10282-1099 | t: 212.312.4800 | w: www.stuy-pa.org

2022-2023 ANNUAL APPEAL DONATION FORM

✓ 是的！我想幫助支持我孩子的教育！

您的捐款對於幫助 Stuyvesant 高中和為我們的學生提供高質量和廣泛的機會至關重要。請考慮為每位學生提供 1000 美元的捐獻。我們非常了解 1000 美元對某些人來說可能是一件容易之事，對某些人來說可能是一種負擔，而對另一些人來說可能是真正的經濟困難。我們要求每個家庭盡其所能。每一筆捐款無論金額大小都非常重要，我們都表示衷心感謝。

ZELLE 捐贈。

將您的捐款發送至 financials@stuy-pa.org。請務必提供您的電子郵件地址、電話號碼、學生姓名和畢業年份。

通過信用卡捐款（一次性付款或每月付款）。

可在 www.stuy-pa.org/donate 完成。

通過支票捐贈。

填寫下面的表格並將支票抬頭填為 **Stuyvesant High School Parents Association** 然後寄至：

Stuyvesant High School Parents' Association
345 Chambers Street, Room 271
New York, NY 10282-1099

配捐計劃。

許多公司提供配捐計劃，以鼓勵員工之間的慈善事業。只需填寫一份配捐表格，您就可以將配捐的影響翻倍甚至三倍！如需更多信息，請聯繫貴公司的人力資源部門。

隨函附上我的支票，抬頭為 **Stuyvesant High School Parents' Association**，金額為：

\$250 \$500 \$750 \$1000 \$1500 其他 _____

名： _____ 姓： _____

地址： _____ 公寓編號： _____

城市： _____ 州： _____ 郵政編碼： _____

電子郵件地址*： _____ 電話號碼： _____

學生姓名： _____

學生畢業年份： 2023 2024 2025 2026 校友 _____

* 您將自動訂閱 Stuyvesant 高中家長協會郵件列表。

如果您不想加入 Stuyvesant 高中家長協會郵件列表，請僅選中此框。

Stuyvesant 高中家長協會是一個註冊的非營利性 501(c)(3)。您的捐款僅供在美國使用，並且在法律允許的範圍內可以完全免稅。沒有提供任何商品或服務來換取您的貢獻。您將收到一封確認收到捐款的信函。